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Förvaltningsgruppens protokoll 01 dec, 2021 

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Kerstin Andersson, Stadsdelsdirektör, ordförande 

Havva Ilhan, HR-chef, sekreterare 

Roger Mellroth, Ekonomichef 

 

Fackliga företrädare: 

Nelly Duran, Kommunal 

Hamid Ataie, Kommunal 

Elin Vedestig, Lärarförbundet 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO 

Maria Stenberg, Vision 

Martin Junker, Vårdförbundet 

 

Anmält förhinder:  

Marita Hansson, lärarförbundet ledarna 

Maggy Rezk Alla, SSR  

 

 

Inget anmält förhinder: 

Karin Wrannvik, Ledarna 

 

 

Tidpunkt: 

2021-10-13 kl. 13.00 – 15.00 

 

Plats: 

Digitalt via Skype 

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

Hamid Ataie för kommunal, Elin Vedestig för Lärarförbundet, 
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Vicky (Vasiliki) Creutz för SACO, Maria Stenberg för SSR och 

Maria Stenberg för SSR utsågs att jämte ordföranden justera 

protokollet.  

 

Protokollet justeras via e-post. Protokoll skickas ut till fackliga 

representanter fredag 3 december. Tid för justering av protokoll är 

måndag den 6 december. 

  

2. Dagordning 

Arbetsgivare föreslår att lägga till ärendelistan som missats i 

dagordningen, ärendelistan föreslås som punkt 4.  
 

Dagordningen godkändes tillsammans med det föreslagna tillägget. 

3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och protokollet 

läggs till handlingarna. 

 

4. Ärendelista till stadsdelsnämnden 
Arbetsgivaren ger en sammanfattande information av ärendena. 

  

Kommunals representant, Hamid, har en fundering kring 

ärendenummer 10, Verksamhetschef för hälso- och sjukvård för Rio 

vård och Omsorgsboende, ÖST 2021/988. Funderingen är om 

förändringen innebär att det riskeras att bli för hög arbetsbelastning 

för områdeschefen som enligt förslag tar över ansvaret för HSE 

frågor. 

 

Arbetsgivaren informerar att det genomförs flera risk- och 

konsekvensanalyser och handlingsplan kommer att tas framför den 

föreslagna ändringen. Handlingsplan avser bland annat att hantera 

riskerna kring detta.  

 

Kommunals representant, Hamid, framför kommentar på 

ärendenummer 16, Verksamhetsuppföljning av Östermalms 

Dagverksamhet, ÖST 2021/877. Hamid lyfter upp att Östermalms 

dagverksamhet fungerar bra och är värd att lyftas upp.  

 

5. Månadsrapport 

Månadsrapporten är under utarbetande. Arbetsgivaren informerar 

muntligt om det ekonomiska läget. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 3 (4)  

Förvaltningsgruppens protokoll 01 dec, 

2021 

 

6. Medarbetarenkäten 2021 

Arbetsgivaren ger en kort tillbakablick om medarbetarenkät 2021.  

Handlingsplan har tagits fram per enhet och ska redovisas i 

samverkansgrupp på enhetsnivå (E-SVG). 

 

Arbetsgivaren lyfter upp det goda samarbetet som tidigare lett till 

hög svarsfrekvens (90 %). Arbetsgivaren uppmanar till att 

samarbeta för ännu högre svarsfrekvens vid nästa 

medarbetarundersökning.  

 

Samtliga fackförbund kommer att arbeta för en ännu svarsfrekvens.  

 

Kommunals representant, Nelly, lyfter upp vikten av att chefer och 

rektorer möjliggör för medarbetare att svara på arbetstid.  

 

7. Förvaltningsgruppens samverkansmöten 2022  

Arbetsgivaren presenterar förslag på datum för samverkansmöten 

för förvaltningsgruppen. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

 

8. Information om VP tidsplan 
Arbetsgivaren informerar om status i VP tidsplan och viktiga datum 

som berör fackliga representanter. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

9. Information om rekrytering av avdelningschef förskola och 
parklek 

Arbetsgivaren informerar om status och presenterar återstående 

tidsplan. Arbetsgivaren presenterar förslag att MBL§11 för 

rekryteringen sker 8 dec kl. 16.00, direkt i anslutning till MBL § 11 

om VP 2022. Förslaget är för att förenkla för fackliga 

representanterna tidsmässigt/praktiskt. Arbetsgivaren är också 

tydlig med att det finns möjlighet att skjuta upp MBL § 11 om 

fackliga representanter önskar så. 

 

Samtliga fackliga representanter ser positivt på att MBL§ 11 äger 

rum den 8 dec kl. 16.00. 

 

10. Cesam protokoll 

Inget protokoll har publicerats sedan förvaltningsgruppens 

föregående sammanträde. 
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11. Övriga frågor 

Lärarförbundets representant informerar att Lärarförbundet har ansökt och 

beslutat att ingå medlemskap i SACO. Medlemskapet träder kraft 1 

januari 2022. Medlemskapet innebär inga förändringar i representation i 

samverkan.  

 

Vid protokollet  

Havva Ilhan 

 

 

Justerat  

Via e-post,  

 

.........................................        

Kerstin Andersson,  

Ordförande  

Stadsdelsdirektör 

 

      

Hamid Ataie, Kommunal, justerat via e-post, 2012-12-06 

Elin Vedestig, Lärarförbundet, justerat via e-post, 2021-12-03 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO, justerat via e-post, 2012-12-06 

Maria Stenberg, Vision, justerat via e-post, 2021-12-03 

Martin Junker, Vårdförbundet, justerat via e-post, 2021-12-07 


